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A year in review 

The Responsible Coaching Movement was established by the Coaching Association of

Canada and the Canadian Centre for Ethics in Sport. In 2022, in response to your request

for more connection and support, we strengthened this collaboration between both

organizations by working together to provide all RCM Champions with informative

newsletters, as well as a community of practice webinar series.

Click here to read more
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RCM Brand Guidelines

NEW - We now have a document to describes the use of the Responsible Coaching

Movement logo and brand within a variety of marketing and communication applications.

This document helps ensure consistency of the RCM brand across all platforms and

applications.

RCM Brand Guidelines

As Responsible Coaching Movement Champion we ask that you:

Be proud and announce yourself as an RCM Champion to your member.

Use the NEW RCM logo(s) and assets. Click here to download RCM logos

Adding the logo to the footer of your site depends on how your site is built. Learn

how here

Use the Hashtags #responsiblecoaching #RCM #MER #EntraînementResponsable

Reach out any time with questions to sportsafety@coach.ca.
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True Sport

Creating a culture in sport that is truly safe, smart and secure is a team effort.

Through public consultation, Canadians have told us that they want their sport experience

to be based on the values of fairness, excellence, inclusion and fun. The seven True Sport

Principles were developed based on those values. Dedicated to the notion that good sport

can make a great difference, True Sport is an approach to values-based sport. We know

that intentionally and consistently activating the True Sport Principles on and off the field of

play will create safe, welcoming, inclusive and beneficial sport environments.

Declare your commitment to values-based sport, join True Sport today!

 
Changing culture takes hard work. It’s the day to day, consistent and continual commitment

by all members to implement the Responsible Coaching Movement and activate the True

Sport Principles that will create the culture you seek.

Share your Success Story

Show us how you are implementing the Responsible Coaching Movement.

(https://forms.office.com/r/xU9uPHr5SY)

Let’s build from each other’s best practices.

NEXT ISSUE: August 2023
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Frances Priest

Manager, Sport Safety

Coaching Association of Canada

Suzanne Fisher

Sport Ethics Coordinator

Canadian Centre for Ethics in Sport

If you have any questions, please contact us at sportsafety@coach.ca.

Support Services
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https://coach.ca/sites/default/files/2023-01/Support-Services-Sport-Safety-Helplines.pdf
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Bilan de l'année

Le mouvement Entraînement responsable a été créé par l'Association canadienne des
entraîneurs et le Centre canadien pour l'éthique dans le sport. En 2022, en réponse à votre
demande de plus de liens et de soutien, nous avons renforcé cette collaboration entre les
deux organisations en travaillant ensemble pour fournir à tous les champions du MER des
bulletins d'information, ainsi qu'une série de webinaires sur la communauté de pratique.

Cliquez ici pour en savoir plus

MER Guide de la marque

NOUVEAU - Nous disposons désormais d'un document pour décrire l’utiliser le logo et
la marque du mouvement Entraînement responsable (MER) dans les activités de
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marketing et de communications.

Ce document assure l’utilisation cohérente de l’image de marque du MER dans différents
contextes et sur toutes les plateformes.

MER Guide de la marque

En tant que champion du mouvement Entraînement responsable, nous vous demandons
de :

D'être fier et de vous annoncer en tant que champion du MER à vos membres.
Utiliser le(s) NOUVEAU(x) logo(s) et les actifs du MER. Cliquez ici pour télécharger
les logos du RCM
L'ajout du logo au pied de page de votre site dépend de la façon dont votre site est
construit. Pour savoir comment faire, cliquez ici.
Utilisez les Hashtags #responsiblecoaching #RCM #MER
#EntraînementResponsable
N'hésitez pas à nous contacter pour toute question à
l'adresse sportsafety@coach.ca
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Sport pur

La création d’une culture sportive réellement sûre, savante et sécuritaire pour tous est un
travail d’équipe.

Dans le cadre de consultations publiques, les Canadiens nous ont dit qu'ils voulaient que
leur expérience sportive soit fondée sur les valeurs d'équité, d'excellence, d'inclusion et de
plaisir. Les sept Principes de Sport pur ont été élaborés sur la base de ces valeurs. Bâtie
sur l’idée que le sport sain peut faire une grande différence, Sport pur s’agit d’une
approche du sport axé sur des valeurs. Nous savons que l'activation intentionnelle et
constante des Principes de Sport pur sur le terrain de jeu et à l'extérieur de celui-ci créera
des environnements sportifs sûrs, accueillants, inclusifs et bénéfiques.

Déclarez votre engagement envers le sport fondé sur des valeurs, adherez a Sport pur!

 

Il faut travailler dur. C'est l'engagement quotidien, cohérent et continu de tous les membres
à mettre en œuvre le mouvement Entraînements responsables et à vivre les Principes de
Sport pur qui créera la culture que vous recherchez. 

Partagez vos succès

Montrez-nous comment vous mettez en œuvre le mouvement Entraînement responsable. 
(https://forms.office.com/r/xU9uPHr5SY)

Tirons parti des meilleures pratiques des uns et des autres.

PROCHAINE ÉDITION: Août 2023
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Frances Priest
Gestionnaire, sécurité dans le sport

Association canadienne des entraineurs

Suzanne Fisher
Coordonnatrice des projets sport pur    
Centre canadien pour l'éthique dans le

sport

Si vous avez des questions, veuillez nous contacter à l'adresse sportsafety@coach.ca

Services de soutien
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https://coach.ca/sites/default/files/2023-01/Services-de-soutien-Lignes-dassistance.pdf
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